
KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

2020-12-14 Nr. V2-10 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko 2020 m. gruodžio 14 d. nuotoliniu būdu per „ZOOM“ platformą. 

Posėdžio pirmininkas Giedrė Genevičiutė - Janonė. 

Posėdžio sekretorius Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

Posėdyje dalyvavo 14 tarybos narių. (Pridedamas) 

Svečio teisėmis posėdyje dalyvavo direktoriaus pavaduotoja ugdymui laikinai einanti direktoriaus 

pareigas Lina Bartkevičienė, direktoriaus pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė, direktoriaus  

pavaduotoja ugdymui Rita Žukauskaitė, direktoriaus pavaduotojas ūkio ir bendriesiems reikalams 
Rojus Šadurskas.  

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Prašymas dėl progimnazijos tarybos atstovo delegavimo į Kaišiadorių Vaclovo Giržado 

progimnazijos mokinių priėmimo komisijos sudėtį.  

2. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021-2023 metų strateginio veiklos plano 

svarstymas.  

3. Kiti klausimai. 

 

POSĖDŽIO EIGA.  

Bendru sutarimus posėdžio metu pirmiausiai buvo svarstomas antras darbotvarkės klausimas.  

 

1. SVARSTYTA. Laikinai einanti direktorės pareigas direktoriaus pavaduotoja ugdymui Lina 

Bartkevičienė pristatė siūlomus 2021-2023 progimnazijos strateginio plano pakeitimus. Vyksta 

diskusija dėl punkto „Progimnazijos bendruomenės vertybės“. Egidijus Bagdonas siūlo įtraukti 

sąvoką „saugi aplinka“. Giedrė Genevičiutė-Janonė siūlo dalies „Veiklos prioritetai“ 3 punktą  

(siūlomame darbo grupės) skirti į dvi dalis, kadangi „Pozityvaus, tobulėjimą skatinančio 

mikroklimato kūrimas“ yra pernelyg sudėtinis. Egidijus Bagdonas siūlo įtraukti į prioritetus saugios 

aplinkos“ kūrimą. 

2021-2023 progimnazijos strateginio plano dalį „Ugdymo aprūpinimo programa 03“ pristatė 

direktoriaus pavaduotojas ūkio ir bendriesiems reikalams Rojus Šadurskas. E. Bagdonas iškėlė 

klausimą dėl galimybės įrengti apauginę tvorą progimnazijos korpusuose, kadangi tai tiesiogiai 

susiję su saugios aplinkos sukūrimu. Laima Gervickienė tikslinosi, ar programos punkte 03.02.02., 

kur Darbo grupė siūlo atnaujinant mokytojų darbo vietas, numatoma, kad mokytojas galės vesti 

pamokas iš savo darbo vietos nuotoliniu būdu, kadangi tokį poreikį išreiškė tėveliai, kurių vaikai 

negali lankyti mokyklos ir turi mokytis namie. E. Bagdonas akcentavo progimnazijos įsigijimų 

skaidrumo būtinumą. 

NUTARTA. Kadangi tėvų atstovams nepakako laiko susipažinti su planu, o svarstymo metu kilo 

neaiškumų, atsirado poreikis platesnei diskusijai tėvų komitete, bendru sutarimu nutarta, kad 

sprendimas dėl pritarimo progimnazijos strateginiam planui bus priimtas kito Tarybos posėdžio 

metu.  



2. SVARSTYTA. Prašymas dėl progimnazijos tarybos atstovo delegavimo į Kaišiadorių Vaclovo 

Giržado progimnazijos mokinių priėmimo komisijos sudėtį.  

Klausimą pristatė direktoriaus  pavaduotoja ugdymui Rita Žukauskaitė. G. Genevičiutė-Janonė 

pasiūlė, kad į priėmimo komisijos posėdį būtų deleguotas tėvų atstovas, kadangi mokytojų atstovai 

jame ir taip dalyvauja. Sprendimas bus priimtas kito posėdžio metu.  

3. SVARSTYTA. KITI KLAUSIMAI. Prieš posėdį Tarybos nariams buvo atsiųstas dokumentas 

„Priimtų į progimnaziją asmenų paskirstymo į klases tvarka ir kriterijai“. Šis klausimas susijęs su 

antru posėdžio klausimu. Posėdžio metu kilo diskusija dėl  punkto 20.3.2. (kiekvienai klasei yra 

priskiriamas mokytojas ir klasės raidinis žymėjimas). Tėvų atstovai išreiškė pastebėjimus, kad 

ankstesnė tvarka buvo neskaidri, leido mokyklos vadovui manipuliuoti klasių sudarymu, mokytojų 

klasėms priskirimu. Tėvų komiteto pirmininkės Laimos Gervickienės siūlymas, kad klasių 

sudarymo ir mokytojų skyrimo klasėms procesai būtų skaidrūs, jie turi būti atviri/vieši. Skaidrutė 

Žukauskienė siūlė, kad mokytojai klasę (ikimokyklinę/priešmokyklinę, pirmą, penktą) kuriai 

vadovaus, išsitrauktų patys. G. Genevičiutė-Janonė siūlė, kad tai būtų daroma dalyvaujant tėvų ir 

vyresnių klasių mokinių atstovams. Kaip vyktų burtų traukimas, turėtų nuspręsti progimnazijos 

Taryba, gavusi visų bendruomenės atstovų - mokytojų, tėvų ir mokinių pritarimą. Kadangi tai 

didintų proceso skaidrumą bei prisidėtų gerinant progimnazijos mikroklimatą, toks sprendimas būtų 

teisingas ir objektyvus ir turėtų vykti viešai ir skaidriai. Todėl prie šio klausimo sutarta grįžti vėliau.    

 

4. KITI KLAUSIMAI. Kadangi klausimų sprendimai priimti nebuvo, bendru sutarimu kitą 

Progimnazijos Tarybos posėdį nutarta sušaukti gruodžio  28 d. 17.00 val. Preliminari posėdžio 

darbotvarkė: 

1. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021-2023 metų strateginio veiklos plano 

svarstymas.  

2. Prašymas dėl progimnazijos tarybos atstovo delegavimo į Kaišiadorių Vaclovo Giržado 

progimnazijos mokinių priėmimo komisijos sudėtį.  

3. Kiti klausimai. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė                     (e-parašas)                                        Giedrė Genevičiutė – Janonė 

 

 

Posėdžio sekretorė         (e-parašas)                 Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

 

  



KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 
 

2020-12-14  
 

 

 

1. Giedrė Genevičiūtė - Janonė  

2. Lina Bartkevičienė 

3. Aušra Kudrevičienė 

4. Rita Žukauskaitė 

5. Rojus Šadurskas 

6. Skaidrutė Žukauskienė  

7. Jūratė Grinkevičienė 

8. Birutė Gudonienė 

9. Renata Sausaitienė 

10. Jūratė Šeškevičienė 

11. Laima Gervickienė  

12. Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

13. Egidijus Bagdonas 

14. Irena Budrikienė (bendruomenės atstovė nuo mokytojų) 

15. Martyna Lažauninkaitė 

16. Laurynas Žilinskas 

17. Ugnė Zakarevičiūtė  

18. Dominykas Lažauninkas  

19. Kamilė Urulevičiūtė 

 

 


